
 

 

Vyjádření představenstva společnosti Lázně Poděbrady, a.s. k dotazu vznesenému na valné hromadě 

společnosti Lázně Poděbrady, a.s. konané dne 30. června 2022 od 13:00 hodin v Poděbradech, v 

prostorách restaurace hotelu G-REX, Divadelní 66. 

Představenstvo společnosti posoudilo dotaz pana Zbyňka Drbohlava, na který nebylo zodpovězeno na valné 

hromadě, a uvádí k němu následující. 

Dotaz č. 2 pana Zbyňka Drbohlava – kvantifikování objemu dodávek mezi Lázněmi Poděbrady a 

Výstavištěm Lysá nad Labem. 

Poskytovatel plnění Příjemce plnění Finanční objem 
plnění bez DPH 

Výstaviště Lysá nad Labem spol. s r.o. Lázně Poděbrady, a.s. 478 028 Kč 

Lázně Poděbrady, a.s. Výstaviště Lysá nad Labem spol. s r.o. 216 370 Kč 

 
 
 
 
V Poděbradech dne 14.7.2022 
 
 
 
 
 Ing. Jiří Odcházel, MBA, Ph.D., předseda představenstva 
 
 
 
 Mgr. Ondřej Odcházel, místopředseda představenstva 


